

Faculty	Faculty of Tourism & Hotel Management	السياحة والفنادق	الكلية
---------	---------------------------------------	------------------	--------

Academic Program	Tourism Guidance (English, French, German)	بكالوريوس الارشاد السياحي (الإنجليزية أو الفرنسية أو الألمانية)	اسم البرنامج الأكاديمي
------------------	--	---	------------------------

Scope of the Program	The program aims at applying the historical and archaeological concepts along the different eras of Egyptian civilization, in addition to the touristic, geographical, and legal concepts in the whole world, which would qualify him to be a successful guide.	يهدف البرنامج إلى تطبيق المفاهيم الخاصة بالتاريخ والآثار في مختلف العصور التي مرت بحضارة مصر، وكذا المفاهيم السياحية والجغرافية والقانونية المختلفة حول العالم التي تؤهل الخريج أن يكون مرشداً سياحياً ناجحاً.	التعريف بالبرنامج
Acquired Skills	<p>Graduates passing this program will acquire various skills that would qualify them to be engaged in the labor market, including:</p> <ul style="list-style-type: none"> • The ability to interact with the actual needs of the tourism business environment. • The ability to deal with different nationalities and cultures in an appropriate way. • The ability to describe the archaeological and touristic sites in a simple way using fluently the foreign language. • Acquiring the knowledge as regards the political systems of Egypt and those of the various nations in addition to being acquainted with the basics of law and tourism security. • The ability to lead tourist groups, manage work efficiently, and face and sort out the various problems that are normally confronted. • Possessing good morals and following the ethics of the profession. 	<p>يكسب هذا البرنامج الخريج العديد من المهارات التي تؤهله للإنخراط في</p> <ul style="list-style-type: none"> • أن يكون قادراً على التفاعل مع الاحتياجات الفعلية لبيئة العمل السياحي. • أن يكون لديه القدرة على التعامل مع مختلف الجنسيات والثقافات بطريقة مناسبة. • أن يشرح الأماكن الأثرية والسياحية بطريقة مبسطة مستخدماً اللغة الأجنبية • أن يكون ملماً بالنظم السياسية لمصر والعالم وكذلك أهم أسس القانون والأمن السياحي. • يقود السياحة ويدير يتحلى البيدهه مواجهة • أن يتحلى بالخلق القويم ويتبع آداب واخلاقيات المهنة. 	المهارات التي يكتسبها الخريج
Study Duration	The student has to successfully pass four academic years divided into eight semesters.	مدة الدراسة لنيل درجة البكالوريوس أربع سنوات مة مقسمة إلى ثمانية فصول دراسية.	مدة الدراسة
Admission Requirements	<ul style="list-style-type: none"> • Applicant has to acquire “thanawia amma” or equivalent certificates according to the score determined by the “tanseeq office”. • Applicant has to get at least in the grades of the first language of his/her last certificate. • Applicant has to successfully pass the interview held at the faculty premise. 	<ul style="list-style-type: none"> • حصول الطالب المتقدم للبرنامج على شهادة ثانوية عامة حديثة أو ما يعادلها وفقاً للمجموع الذي يحدده مكتب تنسيق القبول بالجامعات. • في اللغة الأولى بالثانوية العامة أو ما يعادلها. • اجتياز الطالب المتقدم للاختبار الشخصي المنعقد بالكلية 	شروط القبول

Tuition Fees	£ per academic year + £ registration fees paid once	جنية استرليني للسنة الدراسية + رسوم التسجيل جنية استرليني	المصروفات الدراسية
Graduation Requirements	For a bachelor's degree student has to pass all the relevant subjects successfully.	ل على درجة البكالوريوس يجب على الطالب اجتياز جميع المقررات الدراسية بنجاح	متطلبات الحصول على الدرجة
Program Rewards	<ul style="list-style-type: none"> •The program qualifies graduates to work immediately in the field of Tourism Guidance. • The student studies all of Tourism Guidance related courses in English, which promotes his/her potentiality in workforce. •Highly qualified professors. • Availability of academic advising and monitoring. • Classrooms are air-conditioned and equipped with the latest technological and educational tools. • Flexible regulations for international students. 	<ul style="list-style-type: none"> • يؤهل البرنامج الخريج للعمل فور التخرج في السياحي. • يتيح البرنامج للطالب دراسة كافة المواد التخصصية في مجال الإرشاد السياحي باللغة الأجنبية الأمر الذي يرفع من أسهم الخريج في • يقوم بتدريس المقررات أساتذة متميزين علماً • قاعات دراسية مجهزة ومجهزة بوسائل التعليم التكنولوجية الحديثة. • شروط ميسرة للطلاب الوافدين. 	مميزات البرنامج
How to admit?	<p><u>Egyptian Students:</u> University Coordination Office. Transfer from other faculties, directly through the Student Administration Office of the University. http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_/wafdeen_.jsp</p> <p><u>Non-Egyptians Students:</u> Register on the Ministry of Higher Education website, then submit the needed documents directly to the University International Office. Helwan University, Aien Helwan, B.O.Box</p>	<p>للمصريين: التقدم إلى مكتب التنسيق. للمحولين من الكليات الأخرى يتم التقدم من التحويل المركزي بالجامعة مع استيفاء الحد الأدنى</p> <p>http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_/wafdeen_.jsp</p> <p>للوافدين: يسجل الطالب بياناته إلكترونياً على موقع الوزارة ، ثم يتقدم بأوراقه مباشرة لمكتب الوافدين</p> <p>- عين حلوا -</p>	كيفية التقدم
How to Contact us?	International Students Office Ain Helwan, Helwan University Headquarter, th floor E-mail: hisb@hq.helwan.edu.eg http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/ Tel: (+) - Ext. / Mob. (+) / Fax: (+)	<p>مكتب الوافدين - الحرم الجامعي بعين حلوان -</p> <p>Email: hisb@hq.helwan.edu.eg http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/ (+) - : / : (+) / : (+) :</p>	لمزيد من المعلومات